
  

Protokół nr 14/17 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych w dniu 21 marca 2017 r. 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 10:50. 

Komisje obradowały w sali konferencyjnej w budynku Urzędu Gminy. Na posiedzeniu 

obecnych było 5 członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego (lista obecności Zał. 

Nr 1) i  4 członków Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności Zał. Nr 

1), w posiedzeniu nie uczestniczył członek Janusz Ołdakowski. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Wójt Gminy – Sylwester Jaworowski, Sekretarz Gminy 

- Danuta Niewińska, Skarbnik Gminy - Gabriela Mioduszewska oraz inspektor UG Jarosław 

Zalewski. 

 

Ad. 1)  

Otwarcia czternastego posiedzenia wspólnego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych dokonała Przewodnicząca tej Komisji Konopka Jolanta. 

Otwarcia czternastego posiedzenia wspólnego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

dokonał Przewodniczący tej Komisji Zakrzewski Dominik Ignacy. 

Komisja Rewizyjna nie odbyła posiedzenia, ponieważ na posiedzenie Komisji nie przybył 

przewodniczący tej Komisji Szeligowski Wojciech ani z-ca przewodniczącego Szczepan 

Święcki. 

 

Ad. 2)   
W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych  

przedstawiła porządek posiedzenia, który jest jednakowy dla obu Komisji: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjecie protokołu z trzynastego posiedzenia Komisji w dniu 15.02.2017 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

     a/  udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego, 

     b/ zmian w budżecie gminy, 

     c/ dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 

sierpnia 2019 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r.  

6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach Kościelnych za 

2016 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kołaki Kościelne za 2016 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie Wspierania Rodziny w gminie Kołaki 

Kościelne za 2016 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kołaki Kościelne za 2016 rok. 

10. Informacja o sytuacji pożarowej i innych zagrożeniach na terenie gminy Kołaki Kościelne 

w 2016 r. 

11. Sprawozdanie za rok 2016 z wykonania uchwały Nr XIII/73/12 Rady Gminy Kołaki 

Kościelne z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, 

zamiany i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 



  

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 2). 

Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka poprosiła o uwagi do przedstawionego porządku 

posiedzenia. 

Skarbnik Gminy poprosiła o zdjęcie z porządku obrad punktu 4a) projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego, gdyż 

RIO stoi na stanowisku, że nie powinniśmy podejmować odrębnej uchwały, skoro jesteśmy 

zrzeszeni w tym Związku Gmin i możemy to przekazać na podstawie umowy, którą 

podpiszemy. Na dzień dzisiejszy jest taki stan, RIO ma dzisiaj posiedzenie i się rozstrzygnie, 

jak będziemy musieli, to na sesji wprowadzę tą uchwałę. Jest to dotacja na Białoruś, na 

pomniki pamięci – renowacja pomnika Konstytucji 3 maja. 

Pan Wójt – wszystkie gminy doszły do porozumienia na ostatnim zjeździe Związku Gmin 

Wiejskich, żeby dotacja była od 1 tys. zł do 2 tys. zł. My zaproponowaliśmy 1 tys. zł, 

wszystkie gminy z naszego powiatu  po 2 tys. zł. 

Skarbnik Gminy – jeżeli RIO ustali dzisiaj takie stanowisko, że jednak ta uchwałę będziemy 

musieli podjąć, to czy jesteście Państwo za tym, żeby w uchwale wpisać już te 1 tys. zł. 

Członkowie Komisji jednogłośnie wyrazili zgodę na ujęcie tej kwoty w uchwale. 

Członek KFiRG Milewski Janusz zapytał, gdzie jest ten pomnik, w jakiej miejscowości? 

Skarbnik Gminy – na Białorusi, miejscowość Lennopol, obwód witebski. 

Wójt Gminy – koszt pomnika to 80 tys. zł.  

Następnie Wójt Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia wniosku i projektu 

uchwały w sprawie ustalenia ceny wody pobieranej z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę oraz sprawozdania z realizacji zadań w zakresie profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii w Gminie Kołaki Kościelne za rok 

2016. 

Przewodnicząca KOKiSS przedstawiła nowy porządek posiedzenia: 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

     a/  zmian w budżecie gminy, 

     b/ dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 

sierpnia 2019 r. 

     c/ zatwierdzenia ceny wody pobieranej z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę, 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r.  

6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach Kościelnych za 

2016 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kołaki Kościelne za 2016 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie Wspierania Rodziny w gminie Kołaki 

Kościelne za 2016 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kołaki Kościelne za 2016 rok. 

10. Informacja o sytuacji pożarowej i innych zagrożeniach na terenie gminy Kołaki Kościelne 

w 2016 r. 

11. Sprawozdanie za rok 2016 z wykonania uchwały Nr XIII/73/12 Rady Gminy Kołaki 

Kościelne z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, 

zamiany i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

12.   Sprawy różne. 

13. Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 3). 



  

Innych uwag nie było, więc Przewodnicząca KOKiSS poprosiła o przejęcie porządku 

posiedzenia komisji ze zgłoszoną zmianą poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty  ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Ad. 3) 

W tym punkcie Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Komisja Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych przyjęły protokół z trzynastego posiedzenia wspólnego Komisji 

w dniu 15 lutego 2017 r. poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4a) 

W tym punkcie Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Zwróciła uwagę, że wykreśliliśmy punkt dotyczący dotacji dla Związku Gmin Wiejskich, 

więc odpadnie nam załącznik nr 3 dotacyjny i zmieni się również w wydatkach, nie będzie 

paragrafie 2730 tego tysiąc złotych, a zwiększymy wydatki w paragrafie 4300 zakup usług 

pozostałych, nie będzie 10 tys. a będzie 11 tys. Następnie objaśniła pozostałe zmiany zgodnie 

z projektem uchwały (Zał. Nr 4). 

Członkowie Komisji nie podjęli  dyskusji. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji przeszli do wyrażenia opinii o projekcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  został zaopiniowany pozytywnie 

(jednogłośnie) i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 4). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  został zaopiniowany pozytywnie 

(jednogłośnie) i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 4). 

 



  

Ad. 4b) 
W tym punkcie projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na 

okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. omówiła Hanna Dąbrowska – 

podinspektor UG (Zał. Nr 5). Przedstawiła opinię Podlaskiego Kuratora Oświaty o projekcie 

uchwały w sprawie dostosowania szkół podstawowych do nowego ustroju szkolnego (zał. Nr 

1 do projektu uchwały) oraz opinię Związków Zawodowych (zał. Nr 2 do projektu uchwały). 

Członek KOKiSS Dorota Sobol zapytała, czy z tej opinii odpowiedzieliśmy już na te 

zapytania i kto to ma przygotować, dyrektor, czy zabezpieczono odpowiednią liczbę wolnych 

etatów… 

Hanna Dąbrowska – jeszcze nie odpowiedzieliśmy, ale z planów nauczania wynika tych 

godzin mniej i nie będzie zwolnień nauczycieli, ale niektórzy nauczyciele będą mieli niepełne 

etaty w przyszłości. 

Na tym dyskusję zakończono i członkowie Komisji  przeszli do wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 2017 r. 

do dnia 31 sierpnia 2019 r.  poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 

2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie) i 

postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 5). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 

2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie) i 

postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 5). 

 

Ad. 4c) 

W tym Jarosław Zalewski – inspektor UG przedstawił wniosek Wójta Gminy o zatwierdzenie 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę. Przedstawił kalkulację z ostatnie go roku, w 

wyniku której cena wody nie wzrośnie i wyniesie 2,94 zł, w tym 0,34 gr. Od 1m
3
 na wymianę 

wodomierzy. Z tego zapewniona będzie wymiana wodomierzy w całej gminie. Są to 

wodomierze hybrydowe (Zał. Nr 6). 

Członek Komisji Finansów – Milewski Janusz zapytał, czy nie można byłoby dodać koszt 

wodomierza jednorazowo, bo ten co więcej bierze to zapłaci za kilka a ten co mało bierze, to 

nigdy go nie wypłaci. 

Pan Jarosław Zalewski – kalkulację tak przeprowadziliśmy na podstawie rozbioru wody w 

całej gminie. 

Pan Wójt – ale stawka i tak się nie zmienia. 

Członek Komisji Finansów – Milewski Janusz – a jaki jest koszt tego wodomierza? 

Pan Jarosław Zalewski – jest dwa typy wodomierzy, jeden 65 zł brutto a drugi 58,75 zł brutto. 

Pan Wójt – te pieniążki, które są zbierane za wodę nie może przeznaczyć na coś innego, np. 

drogi. Musi wykorzystać tylko w tej dziedzinie, jeżeli zostają fundusze, to możemy 



  

przeznaczyć na remont a kalkulacja jest potrzebna, żeby przedstawić dokumenty do 

utrzymania takiej stawki. 

Członek Komisji Finansów – Milewski Janusz – a na jaki czas to będzie? 

Wójt Gminy – na rok, a zobaczymy co będzie w następnym roku. Poprzednia podwyżka 

wody spowodowała to, że mamy zabezpieczone środki na remont hydrofornii w Zaniach w 

tym roku i na remont wodociągu na ulicy Wyszyńskiego i to są skutki podwyżki. Jeżeli 

wyremontujemy najpilniejsze potrzeby, dojdziemy do wniosku, że nie ma potrzeb w 

remontach, to obniżymy wtedy stawkę wody. I tak ta nasza stawka nie jest najwyższa, jest 

jedna z najniższych w naszym powiecie. 

Na tym zakończono dyskusję na temat wniosku. Pan Jarosław Zalewski przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia ceny wody pobieranej z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę (Zał. Nr 7). 

Dalszej dyskusji nie było, członkowie poszczególnych komisji przeszli do wyrażenia opinii o 

projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia ceny wody pobieranej z urządzeń zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ceny wody pobieranej z urządzeń zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na 

najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ceny wody pobieranej z urządzeń zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na 

najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

 

Ad. 5) 

W tym punkcie Sekretarz Gminy przedstawiła sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy Gminy Kołaki Kościelne z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. (Zał. Nr 8). 

Pan Wójt dodał, że zostały rozstrzygnięte przetargi, czekamy na podpisanie umów i pierwsze 

prace zostały rozpoczęte. 

Innej dyskusji nie było, więc Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka zaproponowała 

przyjęcie sprawozdania poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. przyjęto jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 



  

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6) 

W tym punkcie sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach 

Kościelnych za 2016 rok przedstawiła kierownik OPS Kołaki Kościelne Dorota Bogdańska 

(Zał. Nr 9). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji, więc Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka 

zaproponowała przyjęcie sprawozdania poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach Kościelnych za 2016 

rok przyjęto jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach Kościelnych za 2016 

rok przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.7) 

W tym punkcie sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kołaki Kościelne za 2016 rok 

przedstawiła kierownik OPS Kołaki Kościelne Dorota Bogdańska (Zał. Nr 10). 

Członek KFiRG Janusz Milewski zapytał, czy Niebieska Krata ma termin, czy jest 

bezterminowa? 

Kierownik OPS – jest bezterminowa. 

Członek KFiRG Michał Kołakowski – to jej się nie można pozbyć? 

Kierownik OPS – jak ustanie przemoc. 

Na tym zakończono dyskusję.  Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka zaproponowała 

przyjęcie sprawozdania poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kołaki Kościelne za 2016 rok przyjęto 

jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Kołaki Kościelne za 2016 rok przyjęto 

jednogłośnie. 

 

 



  

Ad. 8) 

W tym punkcie sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie Wspierania Rodziny w gminie 

Kołaki Kościelne za 2016 rok przedstawiła kierownik OPS Kołaki Kościelne Dorota 

Bogdańska (Zał. Nr 11). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji, więc Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka 

zaproponowała przyjęcie sprawozdania poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie Wspierania Rodziny w gminie Kołaki Kościelne 

za 2016 rok przyjęto jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie Wspierania Rodziny w gminie Kołaki Kościelne 

za 2016 rok przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 9) 

W tym punkcie Kierownik Biblioteki Publicznej Anna Łubnicka przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kołaki Kościelne za 2016 rok (Zał. Nr 12). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji, więc Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka 

zaproponowała przyjęcie sprawozdania poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kołaki Kościelne za 2016 rok 

przyjęto jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kołaki Kościelne za 2016 rok 

przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 10) 

W tym punkcie informację o sytuacji pożarowej i innych zagrożeniach na terenie gminy 

Kołaki Kościelne w 2016 r. przedstawiła przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka (Zał. Nr 

13). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji, więc Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka 

zaproponowała przyjęcie sprawozdania poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Informację o sytuacji pożarowej i innych zagrożeniach na terenie gminy Kołaki Kościelne w 

2016 r.  przyjęto jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 



  

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Informację o sytuacji pożarowej i innych zagrożeniach na terenie gminy Kołaki Kościelne w 

2016 r.  przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 11) 

W tym punkcie sprawozdanie za rok 2016 z wykonania uchwały Nr XIII/73/12 Rady Gminy 

Kołaki Kościelne z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania, zamiany i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przedstawił Wójt Gminy 

Sylwester Jaworowski (Zał. Nr 14). 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji, więc Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka 

zaproponowała przyjęcie sprawozdania poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie za rok 2016 z wykonania uchwały Nr XIII/73/12 Rady Gminy Kołaki 

Kościelne z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, 

zamiany i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przyjęto jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Sprawozdanie za rok 2016 z wykonania uchwały Nr XIII/73/12 Rady Gminy Kołaki 

Kościelne z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, 

zamiany i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 12) 

W sprawach różnych Wójt Gminy poruszył sprawę nieruchomości w miejscowości 

Szczodruchy, tam jest Dom Nauczyciela, na pewno Państwo orientują się, gdzie to jest, że 

odbyło się spotkanie w miejscowości Szczodruchy i wszyscy mieszkańcy podjęli decyzję, aby 

podjąć działania w celu sprzedaży tej nieruchomości i część środków ze sprzedaży 

przeznaczyć w tej miejscowości na remont remizy, czy remont jakiegoś odcinaka drogi, czy 

chodnika. To już mieszkańcy na następnym spotkaniu podejmą taką decyzję. Ja podjąłem już 

następujące kroki, zostało przeprowadzone już postępowanie w zakresie wyceny 

nieruchomości, oszacowano wartość na około 100 tys. brutto. Powierzchnia działki to około 

15 arów. Chciałbym Państwa opinię poznać, czy w tym kierunku iść, czy zgadzacie się z tym. 

Członkowie jednomyślnie wyrazili opinię, że jak mieszkańcy się zgadzają, to sprzedać. 

Następnie członek KFiRG Janusz Milewski zapytał o równiarkę i o gruz na 200 m. 

Pan Wójt – wczoraj został rozstrzygnięty przetarg, dziś podpisałem już dokumenty. Wygrał 

Pan Rykaczewski, brutto 150 zł. za godzinę, czyli o 10 zł taniej niż w tamtym roku. 

Rozstrzygnięty też został przetarg na dostawę gruzu towarowego, zgłoszenia do Pana 

Pęskiego. 

Jeśli chodzi o posiedzenie Komisji Rewizyjnej, to członkowie uzgodnili, że te posiedzenie 

odbędzie się godzinę przed sesją. 

 



  

Ad. 13) 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych podziękowała i zamknęła 

czternaste posiedzenie komisji. 

Następnie Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego podziękował i 

zamknął czternaste posiedzenie komisji.  
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